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      O b e c  K r u m v í ř ,  Krumvíř č. 184, PSČ 69173 

 

Zápis ze schůze Zastupitelstva obce 

 konané dne 12.12.2023 č. 5/2023                                                              

 

  
 

Předsedající starosta Obce Krumvíř Jaroslav Komosný zahájil 5. zasedání Zastupitelstva obce 

(dále jen „ZO“) v 19.00 hodin, všechny přivítal a konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně 

a včas. Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů ZO, zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné. Sdělil jména omluvených členů ZO. 
 

Přítomni, omluveni, nepřítomni: viz prezenční listina 

 

Všichni přítomní souhlasí se zveřejněním v souladu s GDPR. 

 

Bod č.I. 

 

Technický bod 

Zapisovatelkou byla určena Jana Komosná  

 

Jaroslav Komosný konstatoval, že zápis ze zasedání číslo 4/2023 byl řádně ověřen a je 

vyložen k nahlédnutí, námitky proti zápisu nebyly podány.  

 

Jaroslav Komosný vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 5. 

zasedání ZO. Navrženi byli pan Jaroslav Hrabec a pan Ing. Miroslav Ledahudec, kteří 

vyslovili s návrhem souhlas. 

 

Usnesení č. 26/23/Z 5 

Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 5. zasedání ZO pana 

Jaroslava Hrabce a pana Ing. Miroslava Ledahudce. 

 

Hlasování č. 1:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Ing. Radim Heča, Mgr. Ondřej Luskač, Jaroslav Hrabec, 

  Martin Hrabec, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

Bod č. II. 

 

Usnesení č. 27/23/Z 5 

Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje následující program 5. zasedání Zastupitelstva Obce  

Krumvíř: 

 

I. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 

II. Schválení programu jednání O. Z.: 
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1. Vybudování sdělovací sítě – optického kabelu v celé obci - Nabídka. 

2. Žádost o odkoupení pozemku 2845/1 (48m2) dle geom. p. č. 1069-170/2023. p. 

Svoboda František. 

3. Dodatek č. 1 k Příkazní smlouvě č. 17502021 s AP Investing TDI stavby ČOV a 

kanalizace. 

4. Rozpočtové opatření č. 15. 

5. Inventarizace obecního pozemku za rok 2023, složení inventarizačních komisí. 

6. Rozpočet Obce Krumvíř na rok 2024. 

7. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku ze psů.  

8. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za užívání veřejného prostranství.  

9. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství.  

10. Návrh na poskytnutí finančního příspěvku za účelem zřízení zubní ambulance pro 

občany obce. 

11. Inventarizace obecního majetku za rok 2023, složení inventarizačních komisí. 

12. Různé. 

13. Závěr. 

 

Hlasování č. 2.:        

Pro 12: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Ing. Radim Heča, Mgr. Ondřej Luskač, Jaroslav Hrabec, 

            Martin Hrabec, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 1. 

Vybudování sdělovací sítě – optického kabelu v celé obci - Nabídka  

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Dostavil se p. Radek Menšík, jednatel fi Internet4you se sídlem Podivín. 

- Podnikají již 22 let, nejnižší tarif za internet stojí 300,-Kč. Optický kabel pokládali již 

ve cca 40 obcích – rychlý internet, televize, kabelová televize. Nejblíže nám – v obci 

Kobylí. 

- Nabízí vybudování rozvodu sítě optických kabelů po celé obci, do každého domu. 

Internet po kabelu je 100%. Nejpomalejší rychlost mají 200 Mb/s. 

 

Jaroslav Komosný – jak náročné je vybudování té sítě? 

 

Radek Menšík – nechtějí po obci peníze. Bude to investice fi Internet4you. Uzavřela by se 

      Smlouva o smlouvě budoucí, vyřízení stavebního povolení, kopací práce. 

      Obec Kobylí je cca 2x větší než Krumvíř a kabely měli položení za 3 

      měsíce. Krumvíř odhaduje tak na 2 měsíce. Mezi lidmi je velký zájem inter- 

      netu po optice. Nemají problém, aby na jejich síti fungoval jiný operátor 

      (konkurent). 

 

Mgr. Ilona Zárubová – kudy síť povede? 

 

Radek Menšík – pokud do jde, tak se snaží kopat v zeleni. Když se narazí na dlažbu, tak  

      Protlakem. Z části bez výkopu, z části výkop. Dům se provrtá. 

      Mají úspěšnost zájmu lidí u cca 90% nemovitostí. Vše je zdarma. 
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Vojtěch Veselý – jde o vlastní optiku? 

Radek Menšík – ano, vlastní. Je málo firem, které staví optiku. 

 

Vojtěch Veselý – navrhoval by nejdříve oslovit fi Cetin, zda nemají zájem po Krumvíři 

                             rozvést optiku. 

 

 

Bod č. 2. 

Žádost o odkoupení pozemku 2845/1 (48m2) dle geom. p. č. 1069-170/2023. p. Svoboda 

František. 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Jde o žádost o odkoupení části pozemku č. 2845/1 (48m2) p. Františka Svobody č. p. 

486. Jde o pozemek pod jeho domem. Parkuje tam auto. Chce tam mít parkoviště. 

Půjde o zastavěnou plochu, cena tedy 330,-Kč + DPH. 

 

Bc. Petra Winklerová – parkoviště pro kostel tam být nemůže? 

Jaroslav Komosný – je tam místo tak na dvě auta. 

 

Usnesení č. 28/23/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Kupní smlouvu mezi Obcí Krumvíř a panem Františkem 

Svobodou na část pozemku p.č. 2845/1 o výměře 48m2 dle geometrického plánu č. 

1069-170/2023 za účelem výstavby parkoviště. 

 

Hlasování č. 3.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Ing. Radim Heča, Mgr. Ondřej Luskač, Jaroslav Hrabec, 

              Martin Hrabec, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 3. 

Dodatek č. 1 k Příkazní smlouvě č. 17502021 s AP Investing TDI stavby ČOV a 

kanalizace  

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Jde o technický dozor stavby ČOV a kanalizace. Přišel p. Jelínek, že když se pro- 

dloužil termín stavby, musí být prodloužena i smlouva na technický dozor a BOZP.  

Náklady na technický dozor jsou 130 000,-Kč/měsíc a na BOZP 30 000,-Kč/měsíc 

 

Martin Valihrach – už je prodloužení předjednané? 

Jaroslav Komosný – technický dozor a BOZP být u stavby musí. 

Ing. Radim Heča – co když řeknou, že dozor už dělat nebudou? 

Martin Valihrach – JUDr. Andrýsek by měl nachystat smlouvu, kde se vymezí podmínky, za 

          jakých se termín prodlužuje.  

Jaroslav Komosný – stavba ČOV a kanalizace by měla být hotova cca v červnu 2024. Od 

                                  července se začnou připojovat domácnosti na kanalizace a bude probíhat 

                                  Zkušební provoz. Např. podmínka opravy komunikací v dané hodnotě. 
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Vojtěch Veselý – stavba se prodlužovala o 150 dnů. V dodatku s AP Investing TDI je uvede- 

       no prodloužení dozoru od 250 dnů. 

Martin Valihrach – podmínky zkusit domluvit s p. Kučerou a pak se uvidí. Ve smlouvě jsou  

          chyby. Teď by dodatek neschvaloval. Ať JUDr. Andrýsek provede  

          kontrolu smlouvy. 

Bc. Petra Winklerová – v červnu by mělo být všechno hotové? 

Jaroslav Komosný – ano, mělo by být. 

Ing. Radim Heča – jak jsou na tom časově? 

Jaroslav Komosný – dobře. V pracích pokračují. 

Bc. Petra Winklerová – je nějaký plán prací? 

Jaroslav Komosný – pokud bude dobré počasí, budou v pracích pokračovat. Třeba bude  

            hotovo dřív, např. v březnu. 

            K ČOV – protlak kanalizace a příjezdová cesta se vybuduje. 

Bc. Petra Winklerová – jak bude probíhat napojování ke kanalizaci? 

Jaroslav Komosný – asi podle toho, jak to, kdo bude mít. Pokud se bude napojovat ve stejné 

            trase, tak se jen přepojí. 

Vojtěch Veselý – kolik bude času na připojení? 

Jaroslav Komosný – čím dřív, tím líp. 

Bc. Petra Winklerová – není firma, která by přípojku lidem udělala? 

Jaroslav Komosný – ne, to si musí každý zajistit sám. Může se doporučit např. p. Prachař,  

                                  p. Šabo atd. 

Lukáš Kobylka – vykopat kanalizaci od domu k šachtě. 

Jaroslav Hrabec – jak to bude se stočným? 

Jaroslav Komosný – bude se platit např. od začátku následujícího roku. 

Bc. Petra Winklerová – když se někdo nenapojí? 

Ing. Miroslav Ledahudec – bude muset prokazovat, co dělá s odpadními vodami. 

 

 

Bod č. 4 

Rozpočtové opatření č. 15 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Rozpočtové příjmy se zvyšují z 69 971 300,-Kč na 73 367 800,-Kč 

- Rozpočtové výdaje se zvyšují z 94 117 700,-Kč na 99 167 700,-Kč 

- Financování je 25 799 900,-Kč 

 

 

Usnesení č. 29/23/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření č. 15. 

 

Hlasování č. 4.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Ing. Radim Heča, Mgr. Ondřej Luskač, Jaroslav Hrabec, 

              Martin Hrabec, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka 

Proti 0, Zdržel se 0 
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Bod č. 5 

Inventarizace obecního pozemku za rok 2023, složení inventarizačních komisí 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- INVENTARIZAČNÍ KOMISE: 

Předseda: Ing. Petra Foretníková 

Členové inventarizační komise: 

- Členové: Jaroslav Komosný, Hana Jakubčíková 

- Dílčí inventarizační komise: 

Základní škola a Mateřská škola: Martin Valihrach, Mgr. Ivana Lexová 

Obecní úřad, knihovna: Bc. Petra Winklerová, Alena Šidlíková, Jana Komosná 

Hasiči: Lukáš Kobylka, Ondřej Němeček 

Kulturní dům, objekt na stadioně a tělocvična: Romana Boháčová, Mgr. Ondřej 

Luskač 

Místní hospodářství: Jaroslav Hrabec, Petr Boháč. 

 

Usnesení č. 30/23/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje inventarizaci majetku obce Krumvíř a složení 

inventarizačních komisí na rok 2023. 

 

Hlasování č. 5.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Ing. Radim Heča, Mgr. Ondřej Luskač, Jaroslav Hrabec, 

              Martin Hrabec, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 6 

Rozpočet Obce Krumvíř na rok 2024 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Návrh rozpočtu obce Krumvíř na rok 2024 byl zveřejněn na úřední a elektronické 

úřední desce dne 23.11.2023. 

- Ve výdajích rozpočtu navýšit položku 3117 z navržených 1 600 000,-Kč na 1 700 

000,-Kč (o 100 000,-Kč víc). Radou obce byl schválen provozní příspěvek ZŠ a MŠ 

Krumvíř ve výši 1 700 000,-Kč. 

- Ve výdajích rozpočtu přibyla položka 3330 Činnosti regionálních církví a náb. spol. 

ve výši 150 000,-Kč. Jde o příspěvek Římskokatolické farnosti Krumvíř. 

 

 

Příspěvky pro místní organizace na rok 2024 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

Žádosti o příspěvky pro místní organizace: 

- SK Krumvíř, z. s. – 650 000,-Kč 

- ZUŠ Klobouky u Brna – 10 000,-Kč 

- Sportovní akademie Kyjov z.s. – 60 000,-Kč 

- Malovaný kraj – 4000,-Kč 

- Svaz tělesně postižených Bořetice – 5 000,-Kč 
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- Dětský folklorní soubor Pantlička – 40 000,-Kč 

- Římskokatolická farnost Krumvíř – 150 000,-Kč 

 

Vojtěch Veselý – jaké má SK Krumvíř investiční plány? 

Jaroslav Hrabec – půjde o finance většinou na provoz, rekonstrukce čerpadla, zavlažování, 

                              trysek. Výměna sanitárního vybavení ve sprchách. 

Vojtěch Veselý – stánek na hřišti nemusí být zkolaudován? 

Ing. Radim Heča – ne, nemuselo se kolaudovat. 

 

Jaroslav Hrabec – dojde ke směně pozemků mezi Obcí a SK Krumvíř v rámci pozemkových 

        úprav?  

Jaroslav Komosný – začalo přemapování v intravilánu. Jde o hranice pozemků, plotů. Aby  

                       vznikla parcela, která půjde prodat (vjezd, předzahrádka atd.). Narovná 

                                  se dost nepřesností. 

 

Martin Valihrach – žádají příspěvek z důvodu renovace dřevěného inventáře v kostele. 

 

Bc. Petra Winklerová – když paní knihovnice nakoupí nové knížky, je od lidí zájem? 

Mgr. Ilona Zárubová – byla by dobrá nějaká statistika o paní knihovnice (kolik lidí tam  

                           chodí, vybraný poplatek v knihovně). 

 

 

Usnesení č. 31/23/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Veřejnoprávní smlouvu mezi Obcí Krumvíř a SK 

Krumvíř, z.s. na částku 650 000,-Kč. 

 

Hlasování č. 6.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Ing. Radim Heča, Mgr. Ondřej Luskač, Jaroslav Hrabec, 

              Martin Hrabec, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Usnesení č. 32/23/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Darovací smlouvu mezi Obcí Krumvíř a Základní 

uměleckou školou Klobouky u Brna, příspěvkovou organizací na částku 10 000,-Kč. 

 

Hlasování č. 7.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Ing. Radim Heča, Mgr. Ondřej Luskač, Jaroslav Hrabec, 

              Martin Hrabec, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Usnesení č. 33/23/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Veřejnoprávní smlouvu mezi Obcí Krumvíř a 

Sportovní akademií Kyjov z. s. na částku 40 000,-Kč. 
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Hlasování č. 8.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Ing. Radim Heča, Mgr. Ondřej Luskač, Jaroslav Hrabec, 

              Martin Hrabec, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Usnesení č. 34/23/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Darovací smlouvu mezi Obcí Krumvíř a Malovaným 

krajem na částku 4 000,-Kč. 

 

Hlasování č. 9.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Ing. Radim Heča, Mgr. Ondřej Luskač, Jaroslav Hrabec, 

              Martin Hrabec, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Usnesení č. 35/23/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Darovací smlouvu mezi Obcí Krumvíř a Svazem 

tělesně postižených Bořetice na částku 5 000,-Kč. 

 

Hlasování č. 10.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Ing. Radim Heča, Mgr. Ondřej Luskač, Jaroslav Hrabec, 

              Martin Hrabec, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

  

Usnesení č. 36/23/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Veřejnoprávní smlouvu mezi Obcí Krumvíř a DFS 

Pantlička na částku 40 000,-Kč. 

 

Hlasování č. 11.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Ing. Radim Heča, Mgr. Ondřej Luskač, Jaroslav Hrabec, 

              Martin Hrabec, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Usnesení č. 37/23/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Veřejnoprávní smlouvu mezi Obcí Krumvíř a 

Římskokatolickou farností na částku 150 000,-Kč. 
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Hlasování č. 12.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Ing. Radim Heča, Mgr. Ondřej Luskač, Jaroslav Hrabec, 

              Martin Hrabec, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Došlo ke změně: 

▪ položka 3117 první stupeň základních škol byla změněna částka z 1 600 000,-Kč na  

1 700 000,-Kč 

▪ položka 3330 činnosti registrovaných církví a náb. Spol. byla přidána ve výši 

150 000,-Kč 

 

Celkové výdaje Rozpočtu Obce Krumvíř na rok 2024 tedy činí 77 478 000,-Kč, celkové 

příjmy Rozpočtu Obce Krumvíř na rok 2024 tedy činí 22 369 000,-Kč a financování  

55 109 000,-Kč. V rámci Rozpočtu Obce Krumvíř na rok 2024 je schválen sociální fond 

Obce. Viz. příloha zápisu. 

 

Usnesení č. 38/23/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočet obce Krumvíř na rok 2024. Podmínka 

vyúčtování za předešlý rok. Jinak se dotace nevyplatí. 

 

Hlasování č. 13.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Ing. Radim Heča, Mgr. Ondřej Luskač, Jaroslav Hrabec, 

              Martin Hrabec, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 7 

Obecně závazná vyhláška o místním poplatku ze psů  

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Jde o aktualizaci Obecně závazné vyhlášky o místním poplatku ze psů dle novely 

zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění pozdějších podpisů, která 

nabude účinnosti dne 1.1.2024. 

- Výše místního poplatku zůstává na 100,-Kč za psa/rok, za druhého a každého dalšího 

psa 100,-Kč za psa/rok. 

 

Usnesení č. 39/23/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku ze psů. 

 

Hlasování č. 14.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Ing. Radim Heča, Mgr. Ondřej Luskač, Jaroslav Hrabec, 

              Martin Hrabec, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka 

Proti 0, Zdržel se 0 
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Bod č. 8 

Obecně závazná vyhláška za užívání veřejného prostranství  

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Jde o aktualizaci Obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za používání 

veřejného prostranství dle novely zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve 

znění pozdějších podpisů, která nabude účinnosti dne 1.1.2024. 

- Výše místního poplatku zůstává stejná 35,-Kč/m2 a každý započatý den za umístění 

zařízení sloužících pro poskytování prodeje a 1500,-Kč/týden za umístění zařízení 

lunaparků, cirkusů a jiných obdobných atrakcí. 

 

Usnesení č. 40/23/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za 

užívání veřejného prostranství, s účinností od 1.1.2024. 

 

Hlasování č. 15.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Ing. Radim Heča, Mgr. Ondřej Luskač, Jaroslav Hrabec, 

              Martin Hrabec, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 9 

Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství  

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Jde o aktualizaci Obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství dle novely zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, 

ve znění pozdějších předpisů, která nabude účinnosti dne 1.1.2024. 

- Návrh výše poplatku je 750,-Kč za osobu/rok. 

 

Mgr. Ilona Zárubová – jaký je poplatek v okolních obcích? 

Jaroslav Komosný – na Kašnici měli už letos 900,-Kč a Velké Hostěrádky mají 800,-Kč. 

Bc. Petra Winklerová – navrhuje 800,-Kč za osobu/rok. Navýšit teď, než aby se zvyšovalo, 

      až se začne platit stočné kvůli ČOV. 

Ing. Miroslav Ledahudec – také by nechal 800,-Kč za osobu/rok. 

 

- Výše místního poplatku za obecní systém odpadového hospodářství se navyšuje z 

600,-Kč na 800,-Kč za osobu/rok, nad 75 let z 300,-Kč na 400,-Kč za osobu/rok. Stále 

se navyšují náklady na odpady (svozovné, skládkovné). 

 

Usnesení č. 41/23/Z 5 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za 

obecní systém odpadového hospodářství, s účinností od 1.1.2024. 
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Hlasování č. 16.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, 

  Ing. Miroslav Ledahudec, Ing. Radim Heča, Mgr. Ondřej Luskač, Jaroslav Hrabec, 

              Martin Hrabec, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Petra Foretníková, Lukáš Kobylka 

 

 

Bod č. 10 

Návrh na poskytnutí finančního příspěvku za účelem zřízení zubní ambulance pro 

občany obce 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Jde o to, že v Kloboukách u Brna končí zubní ordinace MUDr. Blanářové. Proběhlo 

jednání se starosty okolních obcí (Brumovice, Morkůvky, Krumvíř, Klobouky) 

ohledně finančního příspěvku za účelem zřízení zubní ambulance pro občany. 

- Byla by zubařka z Klobouk. Dva mladí zubaři (žena a muž) ze Slovenska si poslali 

požadavek na vybavení ordinace. Každý by měl kapacitu 1500 pacientů v kartotéce. 

Tedy celkem 3000 pacientů. Vybavení dvou ordinací by vyšlo celkem na 3 950 000,-

Kč. Naše Obec by přispěla cca 1 000 000,-Kč. 

Martin Valihrach – MUDr. Blanář dal inzerát na obsazení zubní ordinace. Budou tam tři  

          zubaři? 

Jaroslav Komosný – ano, budou tři. Jeden pro Klobouky u Brna, dva pro okolní vesnice. 

Martin Valihrach – už jsou moc zmlsaní. V jakém stavu jsou ordinace? 

Bc. Petra Winklerová – je to tam pořád stejné, jako když jsme tam chodili se školou. Staré. 

Ing. Miroslav Ledahudec – to by měla řešit zdravotní pojišťovna. 

Jaroslav Komosný – zubaři si na to vydělají. 

Ing. Miroslav Ledahudec – poskytnout jim např. bezúročnou půjčku. 

            Kdo zaručí, že tam nebudou mít pacienty např. z Brna? Jaká je 

            záruka smluv se všemi zdravotními pojišťovnami? 

Lukáš Kobylka – určitě bude kolem toho další jednání. 

Ing. Miroslav Ledahudec – poskytnout jim např. nájem ordinace zdarma nebo za symbo- 

            lickou sumu), ale ne vybavení ordinace. 

Ing. Radim Heča – museli by poskytnou databázi pacientů. 

Jaroslav Hrabec – to nejde, ochrana mlčenlivosti.  

 

 

 

Dotazy, podněty a připomínky 

 

 

Jaroslav Komosný – p. Kopecký Radek a p. Kopecká Gabriela koupili za kostelem ten dřevo- 

            sbor. Chtějí koupit pozemky kolem o výměře asi 535 m2. 

Ing. Miroslav Ledahudec – proč chce kupovat pozemky kolem? 

Jaroslav Komosný – chce tam postavit sklep s ubytováním. 

Ing. Radim Heča – pozvat je na ZO. 

Vojtěch Veselý – už jsme se bavili o tom, vybudovat tam WC a parkoviště pro sklepy i pro  

       Kostel. Kde jinde udělat parkoviště? 

Mgr. Ilona Zárubová – parkování tam je problém. Pobavit se o tom s manželi Kopeckými. 

Ing. Miroslav Ledahudec – je pravda, že sbor to tam hyzdí. Bude dobře, když se tam postaví 

            nová stavba. Ale aby zkupoval všechny pozemky kolem? Neví. 

Vojtěch Veselý – ať řekne, co tam má v plánu? Jestli parkoviště? 
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Vojtěch Veselý – je nějaká nabídka na svoz odpadu? 

Jaroslav Komosný – ohledně třídění odpadu zjistil: za pytel bez DPH 13,10Kč 

- svoz obecní – cca 600 ks pytlů 8000,-Kč bez DPH/týden + 3000,-Kč bez DPH pytle 

- svozová firma – svoz pytlů 12 400,-Kč bez DPH/týden  + pytle 

Martin Valihrach – zjistit, zda jsou nějaké dotace na popelnice. 

Bc. Petra Winklerová – popelnice by byly lepší. 

Jaroslav Komosný – bude to dražší. 

Lukáš Kobylka – kolik platíme za kontejnery? 

Jaroslav Komosný – 6000,-Kč x 52 týdnů papír, 4700,-Kč x 52 týdnů plast. 

Bc. Petra Winklerová – jaké jsou náklady celkem za rok za svoz odpadů fi Tespra? Zjistit. 

 

Bc. Petra Winklerová – kdy proběhne na koupališti zboření přístavku? 

Jaroslav Komosný – musí být dokumentace o demolici. Ptal se na stavebním úřadě. 

Mgr. Miroslav Ledahudec – peníze stojí hlavně odvoz a ukládka sutě. 

 

Vojtěch Veselý – co ten bankomat? 

Jaroslav Komosný – jestli mají tady v plánu bankomat? Nemají. 

Lukáš Kobylka – lidi si můžou vybrat v obchodě. 

 

                               

 

Předsedající Jaroslav Komosný ukončil po projednání všech bodů programu 5. zasedání  

Zastupitelstva obce ve 22:00 hodin. 

 

 

 

 

Ověřovatelé:        Jaroslav Hrabec       ………………………………      

                  

 

 

                              Ing. Miroslav Ledahudec   ………………………………

  

 

 

Starosta obce:      Jaroslav Komosný              ………………………………         

         
 

 

 

Vyhotoveno dne: 18.12.2023 


